
Formulier ten behoeve van het indienen van vragen als bedoeld in artikel 4.27 van het 
Reglement van Orde VV en commissies Delfland

Schriftelijke vervolgvragen van PvdA over plensbui in Delft
Omschrijving problematiek
Onlangs zijn door de PvdA vragen gesteld over een lokale plensbui die in Delft voor wateroverlast 
heeft gezorgd. Het college heeft deze vragen beantwoord per 6 september. Inmiddels hebben wij 
nadere informatie over de plensbui en zijn consequenties ontvangen en daarom stellen wij enkele 
vervolgvragen.
Vragen: 
Van de vereniging Delft Binnenstad Noord hebben wij begrepen dat het water binnen de
stuwen op een gegeven moment hoger stond dan daarbuiten. Tevens hebben wij begrepen dat
de stuw bij het Achterom onvoldoende heeft gefunctioneerd.

Vraag 1: herkent het college deze signalen?
Vraag 2: kloppen de signalen?
Vraag 3: Hoe wil het college in de toekomst met deze situatie omgaan?

Vragen en Antwoorden:
Van de vereniging Delft Binnenstad Noord hebben wij begrepen dat het water binnen de
stuwen op een gegeven moment hoger stond dan daarbuiten. Tevens hebben wij begrepen dat
de stuw bij het Achterom onvoldoende heeft gefunctioneerd.

Vraag 1: herkent het college deze signalen?
Antwoord: Ja. Deze signalen zijn herkenbaar en zijn samen met de gemeente onderzocht.

Vraag 2: kloppen de signalen?
Antwoord: Deels. Het onderzoek met de gemeente bevestigt dat het water binnen de stuwen 
enige tijd hoger heeft gestaan dan erbuiten. 
De stuw bij Achterom is niet tegelijk met de andere stuwen mee omhoog gegaan. Dat is zo 
geprogrammeerd, en dat heeft ervoor gezorgd dat er extra water langs deze stuw uit de 
binnenstad kon worden afgevoerd. Dat heeft voordelig gewerkt want daarmee is een grotere 
peilstijging in de binnenstad voorkomen.

Vraag 3: Hoe wil het college in de toekomst met deze situatie omgaan.
Antwoord: 
Opgemerkt wordt we te maken hadden met een unieke situatie; Kenmerkend was dat de bui van 
15 augustus niet voorspeld werd, boven de gebruikelijke beschermingsnormen lag, en alleen op 
het centrum van Delft zo zwaar was. De riolering en het watersysteem zijn hier niet op ontworpen 
en zodoende trad er op tal van plaatsen wateroverlast op. 
Ook het sturingssysteem van de binnenstad van Delft, hoewel conform protocol ingesteld, kan in 
deze situatie geen overlast voorkomen. We hebben een technisch onderzoek ingezet naar 
mogelijke verbetering van de sturingsregels van de stuwen. Specifieke wens hierbij is dat er in de 
toekomst in de sturing nog meer rekening wordt gehouden met de situatie waarbij het waterpeil 
in de binnenstad hoger is dan erbuiten, hoe uitzonderlijk ook. Het systeem wordt hierdoor 
flexibeler en nut de capaciteit van het watersysteem meer uit. Na deze aanpassingen blijft gelden 
dat er een bui kan vallen die zwaarder is dan wat het systeem aan kan. Er is dus nooit 100% 
garantie te geven op het voorkomen van wateroverlast.
Daarom zullen we in de toekomst samen met de gemeente op zoek blijven naar een 
klimaatbestendige inrichting, bijvoorbeeld door het verminderen van verharding en treffen van 
vasthoudmaatregelen. 
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